
Wethouder J. van Veen zegt toe schriftelijk terug te komen op de vraag van dhr. G. Walsweer 
(VVD). Hij vraagt of het college ook vindt dat de gemeente Heerenveen eigenlijk de 
Veiligheidsregio Fryslân best er aan zou kunnen houden om de egalisatiereserve op 2.0 
procent te handhaven. Die staat nu op 3.4 procent, maar er moet steeds geld aan 
toegevoegd worden wat over is.

Antwoord:

De Veiligheidsregio ziet momenteel met name risico’s op zich afkomen met betrekking tot 
loon- en materiaalkosten. In de begroting 2023 wordt bijvoorbeeld nog gerekend met 
een percentage loonsverhoging van 2,3%. De CAO-effecten worden momenteel berekend 
maar het is al wel duidelijk dat 2,3% niet toereikend is. Het effect van 1% 
loonsverhoging bedraagt circa € 530.000.
In deze onzekere tijden vindt het college het belangrijk dat de Veiligheidsregio zelf 
voldoende reserve heeft om de risico’s op te vangen en dat er geen beroep wordt gedaan 
op de gemeenten als er zich tekorten voordoen. 
Als de egalisatiereserve wordt gehandhaafd op 2.0 procent bedraagt de omvang circa € 2 
miljoen en is hiermee beperkt gevuld. 
De omvang van de egalisatiereserve is door het Algemeen Bestuur vastgesteld tussen de 
2% en 5% van de begrotingsomvang. Gezien de risico’s is dit realistisch. Daarom vindt 
het college dat gemeente Heerenveen de Veiligheidsregio er niet aan moet houden om de 
egalisatiereserve op 2% te handhaven.


